
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 939
Af omtalen i Berlingske Tidende den 19.oktober 2011 fremgår det, at Social-
demokraternes energiordfører foreslår, at alle bilmodeller, som ikke tilhører
energiklasse A, skal have fordoblet registreringsafgiften. Indgår energiordføre-
rens forslag i regeringens overvejelser for den bebudede reform af registre-
ringsafgiften?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på vmadr@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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